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DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

MØTEREFERAT 
 

Utvalg:  Rissa felles menighetsråd   
Møtested: Møterom Blåheia på rådhuset.  
Møtedato: tirsdag 30.08.2022 
Tid:  kl. 19:00 
 

• Ord for dagen: Brita 

• Mat: Thala 
 

Til stede: 

• Medlemmer: Gunn Heidi Husby Lian, Toril Askim, Nils Richard Hassel, Lena Sofie 

Hammern Sivertsvik, Vigdis Schei, Frode Askjem, Jens Ola Nyheim, Jens Kåre 

Vågen, Ingunn Aarseth Høivik, Thala Juul Holm, Solveig Brørs (vara for Randi Sollie 

Denstad) og Finn Yngvar Benestad. 

• Inviterte gjester: Brita Hardeberg. Anita Nesset Kristiansen var også invitert, men 

var forhindret pga. ferie. 

• Forfall: Randi Sollie Denstad (møte i Bispedømmerådet) 

 

Møtet ble utsatt fra kl. 18:00 til 19:00, for at flest mulig kunne være med på digitalt 

innspillsmøte om ny kirkeordning, som Nidaros bispedømmeråd inviterte til kl. 17:00-19:00. 

Hele menighetsrådet, med unntak av Jens Kåre Vågen, var med på innspillsmøtet.  

 

Følgende ordinære saker var til behandling: 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

21/22 Visjon for kirkene i Rissa. Endelig vedtak.  

22/22 Budsjett 2023 for Rissa felles menighetsråd. 
Arbeidsutvalg til å utarbeide et forslag til budsjett.  

 

23/22 Budsjett for Rissa felles menighetsråd  

24/22 Fordeling av Såkornmidler, andre tildeling 2022  

25/22 Oppdrag til trosopplæringsutvalget: Innhold og form 
på ev. konfirmantleir 

 

 

 
DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   

 
1. Kort nytt om hva som rører seg i:  

a. Bispedømmerådet v/Randi (utsettes til neste møte). 
b. Fellesrådet v/Randi (utsettes til neste møte). 
c. Diakoniutvalget. Møte på f.k. torsdag. 
d. Trosopplæringsutvalget. Ikke hatt møte siden sist. 
e. Gudstjenesteutvalget. Ikke hatt møte siden sist.  

 
2. Hva skjer i kirkeutvalgene:  

a. Rissa og Rein v/Solveig. Felles møte med Fines 29. august. Menighetstur 
sammen med Fines søndag 4. september. Kirketirsdager starter opp i høst. 
SuperTirsdag første tirsdag i måneden. Te På Tirsdag andre tirsdag i 
måneden. Tredje tirsdag i måneden er det kveldsmat. Fjerde tirsdag i 
måneden: kulturkirke. Initiativet kom på menighetsmøtet i mars. Det er laget 
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en folder med alt som skjer i kirkene i Rissa sokn høsten 2022. Den ble delt ut 
på Rissamartnan. Aktiviteter i Fines skal også innarbeides i folderen.   

b. Stadsbygd v/Vigdis. Møte sist torsdag. Satte opp plan for torsdagene 
framover. Tacokvelder og Kaoskirke. Starter med Kaoskirke 29. september. 
Plan for nytt kjøkken i kirka. Håper at saken kan tas opp i MR seinere.  

c. Ramsvik v/Gunn Heidi. Oppsummering av sommeren i det forrige møtet. Åpen 
kirke i sommer, fungerte bra med kunstutstillingen. Ønsker å ha åpen kirke 
også neste sommer. Lagt planer for kveldsmat i kirka, satt opp datoer for 
høsten. Første gang er 15. september, og videre en torsdag i måneden. 
Kirkeutvalget har fått tak i et gratis kjøleskap til Ramsvik kirke!  

d. Frengen v/Toril. Planla vandregudstjenesten i siste møte. Den ble svært 
vellykket. 60 mennesker.  

e. Hasselvika v/Lena. Møte med planlegging av gudstjenesten med 
friluftskonfirmantene og Allsang før elgjakta. Maling av stakittet – vet ikke om 
det blir i år, det har vært for fuktig denne sommeren.   

f. Fines v/Jens Kåre. Møte med Rissa og Rein i går kveld. Ønsker å få inn sine 
arrangementer på kirkekalenderen for Rissa sokn. Fines og Rissa/Rein ble 
enige om å ha ett møte i året sammen.   
 

3. Orientering fra prestene:  
En del sykdom siden forrige møte.  
 

4. Forordning for gudstjenestene i Rissa-soknene.  
Brita orienterte om ny forordning for gudstjenestene.  

Forordning er den beslutningen biskopen gjør om hvor mange gudstjenester det skal 

være og hvor mange av disse som skal være på helg og høytid per sokn. Forrige 

forordning for oss er fra 2011. Nytt siden da er prestenes nye 

arbeidstidsbestemmelser. Tidligere var prestene unntatt fra arbeidsmiljølovens 

bestemmelser om arbeidstid. Prestene har nå 35,5 timers arbeidsuke. Tidligere 

undersøkelser viser at prestene arbeidet mellom 40 og 50 timer i uka. Prostens 

oppgaver er også endret, slik at prosten ikke har anledning til å ta faste 

gudstjenester. Prosten tar bare gudstjenester hvis det ikke lykkes å få tak i vikarer. 

Alle prester har rett på én frisøndag i måneden. Ingen skal ha flere enn 42 

gudstjenester på helg og høytid. Hvis en prest har to gudstjenester på samme 

søndag, skal dette komme presten til gode.  

Trosopplæringen har akkumulert en del gudstjenester. Mange av disse kan godt gå 

på hverdager. Den vesentligste endringen i forslaget til forordningen, er at det er 

færre gudstjenester på helg.  

Britas plan var at rådene skulle jobbe med dette i vårsemesteret. Men nå er det blitt 

forskjøvet til høsten. Frist for å komme med uttalelse fra 

menighetsmøtene/kirkeutvalgene settes til 15. november. Kirkeutvalgslederne 

avklarer med prestene når det kan være aktuelt å ha menighetsmøte før denne 

fristen. For noen sokn er det ikke gudstjenester før 15. november, og da må man 

heller orientere menighetsmøtet i etterkant.  

Brita blir i stillingen som prost til midt i februar. Avskjedgudstjeneste i Rissa kirke 15. 

januar.  

 

5. Tilbakemelding fra utvalget som jobber med en Vipps-løsning for menighetene  

Kommer tilbake til saken i neste møte, med Anita til stede.  

6. Rissamartnan 2022 

Tilbakemelding fra komiteen som hadde ansvar for kirkestanden lørdag 20. august: 
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Fint at det sto folk ute i gata som fikk folk til å komme inn. De som står inne og steker 

vafler, koker kaffe og serverer, har mer enn nok med det, særlig i år når de ble 

stående på et lavere nivå enn selve «oppholdsrommet» i teltet. Tomta var litt 

vanskelig. Banneret med «Kjerka» bør henge foran teltet, ikke på bakveggen. Solveig 

tar ansvar for at det lages en ny opphengsmåte, slik at banneret blir mer synlig. Det 

ønskes også kraftigere bokstaver på teksten.  

Forslag: Drop-in vigsel og drop-in dåp under neste års martna. ‘Få blest om det i 

Fosna-Folket i god tid før Martnan. Bjugn har hatt drop-in dåp og -vigsler i tre år. Siste 

gang var det, ifølge Brita, hele ni vigsler på Drop-in i Hegvik. 

7. Markering av Rein kirkes 90-årsjubileum 

Kort orientering om arrangementet i Rein kirke onsdag 24. august: 

Selve kulturkvelden kl. 18-22 ble en stor opplevelse. Det kom ingen barnefamilier til 

den første økta, kl. 16-18. Det førte til at det ble lite salg av middag, og ingen ting av 

omvisningen og foredraget om hva Johan Bojer skrev om barn og for barn.  

Arrangementet var for dårlig publisert. Mange visste ikke om det som skulle skje 

denne dagen på Rein.  

8. Styremedlem i Stiftelsen Stadsbygd prestegård.  

Menighetsrådet har anledning til å stille med en representant i styret for Stiftelsen 

Stadsbygd prestegård. Dagens representant har bedt om avløsning etter mange år. 

AU foreslår at menighetsrådet er representert, og at denne personen hører til i 

Stadsbygd sokn. 

Konklusjon: Vigdis tar dette inn som sak i deres neste kirkeutvalgsmøte, og kaller 

inn Rune Schei til dette møtet.  

9. Innspillsmøte om kirkelig organisering. 

Bispedømmerådet inviterte alle menighetsrådene i Nidaros til digitalt innspillsmøte 

tirsdag 30. august kl. 17-19. Menighetsrådet hadde ikke hatt anledning til å drøfte nye 

innspill som har kommet etter at høringen ble avsluttet, men vi valgte likevel å bli med 

på møtet for å lære, og for ev. å komme med innspill i tråd med det vi hadde uttalt i 

høringsrunden.  

I menighetsrådsmøtet etter innspillsmøtet drøftet vi dette videre, og spurte oss selv 

om vi har vi endret syn på arbeidsgiverspørsmålet. Vår uttalelse i høringen var at vi 

ønsket modell to, der alle lokalt ansatte i kirka er tilsatt i rettssubjektet Den norske 

kirke. Biskopens posisjon skal ikke svekkes, heller styrkes. Menighetsrådet holder 

fast på dette standpunktet, også etter at vi er kjent med at Kirkerådet med knappest 

mulig flertall, gikk inn for en ny modell, som er en hybrid mellom modell en og to, med 

to arbeidsgiverlinjer, som i dag, men med bedre koordinering lokalt.  

Konklusjon: Vi ble enige om at vi sender inn et nytt innspill i saken til 

Bispedømmerådet innen fristen 15. september. I dette innspillet repeterer vi det vi 

skrev i vår høringsuttalelse. Finn Yngvar tar ansvar for at dette blir gjort.  

10. Endring i gudstjenestelista for september og oktober 

Det er kommet endringer i gudstjenestelista for september og oktober i Rissa sokn. 

Ingunn orienterte. Endringen innebærer at det 1. oktober inviteres til egen 
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dåpsgudstjeneste i Rissa kirke, og at gudstjenestene 25. september og 2. oktober 

bytter plass.  

 

ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

21/22 Visjon for kirkene i Rissa. Endelig vedtak.  

 
Saksopplysninger 

Denne saken skulle vært oppe til behandling i menighetsrådets sommeravslutning 14. juni, 
som ble avlyst pga. Covid-19. Saksnummer og saksframlegg er det samme. 

Menighetsrådet hadde første gangs behandling av visjon for kirkene i Rissa-soknene i møtet 
10. mai. Da ble det fattet slikt vedtak:  

1. Rissa felles menighetsråd slutter seg til arbeidsgruppas forslag til visjon for kirkene i 
Rissa: Levende, varm og himmelvendt. 

2. Forslaget sendes på enkel høring til kirkekontoret og de seks kirkeutvalgene. 
3. Frist for å komme med tilbakemelding settes til mandag 30. mai.  

Da saken ble sendt ut til kirkeutvalgene og staben, ble fristen utsatt til 7. juni, slik at 
kirkeutvalgene hadde litt bedre tid på seg. Vi har fått disse tilbakemeldingene: 

• Rissa og Rein kirkeutvalg sluttet seg i møte 30. mai enstemmig til forslaget til visjon. 

• Stadsbygd kirkeutvalg sluttet seg i møte 2. juni enstemmig til forslaget til visjon. 

• Frengen kirkeutvalg støtter forslaget fra menighetsrådet som lyder «Levende, varm 
og himmelvendt.» 

I tida framover skal det jobbes med å gi de tre begrepene i visjonen et konkret innhold. 
Tanken er at visjonen skal tjene som en rettesnor for alt arbeid som drives i menighetene. I 
planlegging, gjennomføring og evaluering av arbeidet, skal vi spørre oss selv om dette bidrar 
til å nå visjonen.  

Vi ønsker at visjonen skal være synlig på alt det de fire soknene produserer av brev, 
referater, plakater, ev. profileringsartikler mm. 

AU ønsker at menighetsrådet tar stilling til om vi skal ordne den grafiske utformingen med 
menighetenes egne krefter, eller om skal vi knytte til oss ekstern hjelp for å få en god grafisk 
utforming av visjonen.  

Forslag til vedtak 
1. Visjon for kirkene i Rissa er: Levende, varm og himmelvendt.  
2. (AU legger ikke fram forslag om hvordan vi ordner den grafiske utformingen.) 

 
Menighetsrådets behandling 
Finn Yngvar foreslo at det står i vedtaket at det skal jobbes med å gi de tre begrepene i 

visjonen et konkret innhold. Nils Richard synes vi skal få en grafisk utforming. Mildrid 

Overegseth forespørres.  

Forslaget til vedtak med Finn Yngvar og Nils Richard sine forslag ble enstemmig vedtatt.  

Menighetsrådets vedtak 
1. Visjon for kirkene i Rissa er: Levende, varm og himmelvendt.  
2. Det skal jobbes med å gi de tre begrepene i visjonen et konkret innhold. 
3. Mildrid Overegseth forespørres. Leder får fullmakt til å forhandle med Mildrid 

Overegseth om saken.   
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

22/22 Budsjett 2023 for Rissa felles menighetsråd. 
Arbeidsutvalg til å utarbeide et forslag til budsjett.  

 

 
Saksopplysninger 

Denne saken skulle vært oppe til behandling i menighetsrådets sommeravslutning 14. juni, 
som ble avlyst pga. Covid-19. Saken ble sendt til behandling per e-post, og vedtaket som ble 
fattet, stadfestes i møtet 30. august. Saksframlegget er det samme.  

Budsjettforslag for Rissa felles menighetsråd i 2023 må vedtas av menighetsrådet i møtet 30. 
august. Menighetsrådets forslag skal videre til fellesrådet, og må behandles tidlig på høsten 
for å komme med i den videre prosessen.  

AU ber menighetsrådet om å oppnevne et hurtigarbeidende utvalg, bestående av én 
representant fra hvert av de fire soknene.  

Forslag til vedtak 
1. Menighetsrådet oppnevner et arbeidsutvalg som skal legge fram et forslag til budsjett 

2023 for Rissa felles menighetsråd.  
2. Utvalget består av følgende personer: (Navn settes inn her).  
3. Utvalgets forslag til budsjett skal legges fram til behandling i menighetsrådets møte 

30. august.  
 
Menighetsrådets behandling 
Punkt 2 i AU sitt forslag til vedtak ble supplert med følgende navn: Frode Askjem, Nils 

Richard Hassel, Thala Juul Holm og Finn Yngvar Benestad. Forslaget ble sendt til alle 

medlemmene på e-post fredag 10. juni. Innen mandag 13. juni hadde samtlige medlemmer 

gitt sin tilslutning til forslaget, som dermed ble vedtatt enstemmig.  

Vedtaket ble stadfestes i møtet 30. august.  

Menighetsrådets vedtak 
1. Menighetsrådet oppnevner et arbeidsutvalg som skal legge fram et forslag til budsjett 

2023 for Rissa felles menighetsråd.  
2. Utvalget består av følgende personer: Frode Askjem, Nils Richard Hassel, Thala Juul 

Holm og Finn Yngvar Benestad.  
3. Utvalgets forslag til budsjett skal legges fram til behandling i menighetsrådets møte 

30. august.  
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

23/22 Budsjett for Rissa felles menighetsråd  

 
Saksopplysninger 
Utvalget som ble oppnevnt i sak 22/22 har jobbet fram et forslag til budsjett for Rissa felles 
menighetsråd for 2023. Forslaget er slik: 
 

Konto Konto(T) 
Regnskap 

2021 
Budsjett 

2023 

0446 Menighetsråd     

10509 Annen lønn og trekkpliktig godtgjørelse    

10990 Arbeidsgiveravgift    

11100 Aktivitetsrelatert forbruksmateriell     

11101 Utgifter ved dåp/konfirmasjon 
- Konfirmasjonskort og bibler   kr 15 000 

- Dåpslys, lysestake og dåpskluter  kr   5 000 

- Skatten og perlene   kr   2 000 14 103 22 000 

11200 Diverse materiell/utgifter 
- 2, 4 og 6-årsbok   kr 15 000 

- Engangsbestikk, fat, kopper  kr   3 000 

- Brudebibler    kr   4 000 

- Kort til frivillige    kr   1 000 

- Blomster    kr   2 000 

- Kirkevertskilt    kr   2 000 

- Diakoni (prosjekt 6001)   kr 20 000 26 261 47 000 

11203 Bevertning 1 516  2 000 

11300 Post, bank, telefoni og datautgifter 1 804  2 000 

11400 Annonsering   
11500 Opplæring/kurs, ikke oppg.pl.   2 000 

11602 Bilgodtgjørelse  5 000 

11700 Reiseutgifter -drift av egne transportmidler     

11900 Husleie     

11953 Avgifter, gebyrer, lisenser     

12000 Inventar og utstyr     

12601 Kjøp av tjenester 50 000  

14290 Moms 25 % 3 910 4 000 

14292 Moms 15 % 320 1 000 

14650 Overføring av offer til andre 44 545  60 000 

15500 Avsetning til bundne fond 73 544    

17290 Kompensasjon 25 % moms driftsregnskap -3 910 -4 000 

17292 Kompensasjon 15 % moms driftsregnskap -320 -1 000 

17700 Refusjoner private   
18000 Tilskudd fra Den norske kirke -110 000  

18600 Offer/innsamlet til egen virksomhet -75 474  -60 000 

18650 Offer/innsamlet til annen virksomhet -25 079  -60 000  

19000 Renter av bankinnskudd -69   
19500 Bruk av bundne fond 

- diakoni (prosjekt 6001)   kr 20 000 -1 151 -20 000 

0446 Menighetsråd 0 0 
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Kommentarer til budsjettforslaget:  
a. Utgifter står med svart skrift, uten fortegn. Inntekter står med et minustegn foran, og 

med rød skrift.  
b. Konto 18600 er den posten vi kan bruke for å balansere budsjettet. For at 

budsjettforslaget skal gå i null, må vi få inntekter på 60 000 kr. Disse inntektene kan 
vi få gjennom ofringer i kirkene, givertjeneste og ev. overskudd fra arrangementer. 
Utvalget ser det som realistisk å få inntekter på 60 000 kr i 2023.  

c. Konto 14650 balanserer mot konto 18650. Hvis det kommer inn mindre enn 60 000 kr 
i offer til annen virksomhet, går det også ut mindre penger til disse virksomhetene.  

d. Konto 18000 står uten budsjett-tall. Utvalget oppfordrer menighetsrådet til å være 
aktive til å søke om midler fra Nidaros såkornfond, og fra andre mulige instanser som 
yter tilskudd til frivillig arbeid.  

e. Konto 19500 Bruk av bundne fond. Menighetsrådet har i sak 28/21 Balansekonto – 
oversikt over midler fattet vedtak om å bruke 20 000 kr av diakonifondene fra 
Stadsbygd og Rissa sokn hvert år i fem år, f.o.m. 2022. Disse fondene vil da være 
oppbrukt ved utgangen av 2026.  

f. For øvrig er det ikke lagt opp til at vi skal bruke av balansekonti. Utvalget foreslår 
likevel at det skal være mulig for kirkeutvalg og andre å søke om bruk av midler fra 
bundne fond, dersom man har behov for penger til særskilte tiltak. Penger som står 
plassert i bundne fond, skaper ingen verdier, før de blir tatt i bruk. Det er kun 
menighetsrådet som kan fatte vedtak om bruk av bundne fond.  

g. Balansekonti per 01.01.2022 er gjengitt nedenfor. Midler merket med rødt, er låst, og 
kan ikke benyttes før dagens prøveordning med felles menighetsråd blir en 
permanent ordning, eller at det igjen blir egne menighetsråd i soknene.  

 

Balansekonti pr 01.01.2022 

  Konto Konto (T) Beløp Kommentar 

A 25100330 Stjørna Fritidsklubb -82 089 Disponeres av styret i Stjørna Fritidsklubb 

B 25100340 Fines kirkeforening -143 849 Disponeres av Fines Kirkeforening 

C 25100350 Rissa felles 
menighetsråd 

-133 970 Disponeres av Rissa felles menighetsråd 

D 25100401 Hasselvika 
menighetsråd 

-57 668 Midlene er låst, og blir først disponible 
hvis dagens prøveordning blir en 
permanent ordning, eller at det igjen blir 
egne menighetsråd i soknene. 

E 25100402 Hasselvika 
menighetsråd - legat 

-6 123 Dette er disponible midler, forutsatt at 
midlene blir benyttet i Hasselvika sokn og 
innenfor det formål som er satt. 

F 25100420 Stadsbygd 
menighetsråd 

-68 635 Midlene er låst, og blir først disponible 
hvis dagens prøveordning blir en 
permanent ordning, eller at det igjen blir 
egne menighetsråd i soknene. 

G 25100421 Stadsbygd 
menighetsråd - 
Noahs ark 

-18  

H 25100422 Stadsbygd 
menighetsråd - 
Diakoniutvalget 

-14 774 Kan disponeres, men innenfor diakoni. Se 
vedtak 28/21. 

I 25100430 Rissa menighetsråd -18 856 Midlene er låst, og blir først disponible 
hvis dagens prøveordning blir en 
permanent ordning, eller at det igjen blir 
egne menighetsråd i soknene. 

J 25100431 Rissa menighetsråd 
- diakoni 

-89 954 Kan disponeres, men innenfor diakoni. Se 
vedtak 28/21. 
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Balansekonti pr 01.01.2022 

  Konto Konto (T) Beløp Kommentar 

K 25100432 Rissa menighetsråd 
- ungdomskonto 
gammelbanken 

-54 014 Dette er disponible midler, som stammer 
fra salg av Gammelbanken. Slik vi forstår 
det, skal midlene brukes til tiltak til glede 
for ungdom.  

 
Forslag til vedtak 

1. Forslag til budsjett 2023 for Rissa felles menighetsråd vedtas slik det er framlagt.  
 
Menighetsrådets behandling 
Utvalget som hadde utarbeidet budsjettforslaget, orienterte om forslaget, som ble enstemmig 
vedtatt. 
 
Menighetsrådets vedtak 

1. Forslag til budsjett 2023 for Rissa felles menighetsråd vedtas slik det er framlagt. 
2. Budsjettforslaget oversendes Indre Fosen kirkelige fellesråd.   

 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

24/22 Fordeling av Såkornmidler, andre tildeling 2022  

 
Saksopplysninger  
Rissa felles menighetsråd søkte om Såkornmidler for 2022, både i første og andre runde. I 
første runde sendte vi flere søknader, men da fikk vi ingen ting. I andre runde sendte vi inn 
følgende søknader, og fikk til sammen 60 000 kr i tilskudd.   

Kveldsmattreff, Ramsvik kirke kr 22 600  

Kirkemiddager, Stadsbygd kirke kr 18 000  

Konfirmantleir kr 15 000  

SuperTirsdag, Rissa kirke kr 32 640  

 
Olav Svanholm ved bispekontoret skriver i en e-post av 14. juli 2022:  

«Det kom flere gode søknader fra dere, fire tiltak på til sammen kr 88 240 (…) 
Nidaros såkornfond vil støtte alle disse fire tiltakene med til sammen kr 60 000.  
Dere får selv fordele midlene mellom de fire tiltakene.» 

Utvalget som arbeidet fram forslaget til budsjett, foreslår at vi fordeler midlene likt mellom de 
fire tiltakene, med 15 000 kr til hvert tiltak. Det er ulikt hvor forsiktige man har vært i sine 
budsjettoppsett, og utvalget synes ikke det vil være rett å fordele midlene forholdsmessig 
etter søknadens størrelse.  

Det ble søkt om 15 000 kr til å dekke deler av deltakeravgiften til konfirmanter som ønsket å 
være med på KRIK-konfaction i høstferien 2022. Det ble ikke nok deltakere fra Rissa-
soknene til at vi kunne sende konfirmanter på denne leiren. Det foreligger imidlertid noen 
ideer om å lage ulike tilbud om minikonfirmantleirer for årets kull. Utvalget foreslår derfor at 
det settes av 15 000 kr til konfirmantleir – forutsatt at vi får bispekontorets godkjenning til at 
vi endrer formålet noe, fra KRIK-leirtilbud til lokalt arrangert leirtilbud. Dersom det ikke blir 
bruk for 15 000 kr til konfirmantleir, foreslår utvalget at disse pengene fordeles på de tre 
andre tiltakene.  
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DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

Forslag til vedtak 
1. Midlene fra Nidaros såkornfond fra andre tildeling 2022 fordeles likt, med 15 000 kr til 

hvert av de fire tiltakene  

• Kveldsmattreff, Ramsvik kirke 

• Kirkemiddager, Stadsbygd kirke 

• Konfimantleir 

• SuperTirsdag, Rissa kirke 
2. Dersom det ikke blir behov for alle midlene til tiltaket konfirmantleir, fordeles 

restmidlene likt mellom de tre andre tiltakene.  
3. Rapporteringsfristen er 1. mai 2023. Ansvarlige for de enkelte tiltakene skal i god tid 

før rapporteringsfristen sende utfylt rapportskjema til menighetsrådets leder, som har 
ansvar for å sende inn samlet rapport til bispekontoret. 

 
Menighetsrådets behandling 
Finn Yngvar orienterte om at menighetsrådet 29. august fikk svar fra Bispedømmerådet 
v/Olav Svanholm på vår søknad om å omdisponere støtten til deltakelse på KRIK-leiren til 
ev. lokale konfirmantleirer: 

«Søknaden om å bruke midler (kr 15 000) tiltenkt deltakelse på KRIK-leiren på 
Stjørdal til i stedet arrangere lokal konfirmantleir godkjennes.»  

 
Enstemmig vedtatt 
 
Menighetsrådets vedtak 

1. Midlene fra Nidaros såkornfond fra andre tildeling 2022 fordeles likt, med 15 000 kr til 
hvert av de fire tiltakene  

• Kveldsmattreff, Ramsvik kirke 

• Kirkemiddager, Stadsbygd kirke 

• Konfimantleir 

• SuperTirsdag, Rissa kirke 
2. Dersom det ikke blir behov for alle midlene til tiltaket konfirmantleir, fordeles 

restmidlene likt mellom de tre andre tiltakene.  
3. Rapporteringsfristen er 1. mai 2023. Ansvarlige for de enkelte tiltakene skal i god tid 

før rapporteringsfristen sende utfylt rapportskjema til menighetsrådets leder, som har 
ansvar for å sende inn samlet rapport til bispekontoret. 

 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

25/22 Oppdrag til trosopplæringsutvalget: Innhold og form 
på ev. konfirmantleir 

 

 
Saksopplysninger 
Menighetsrådet fattet 10. mai følgende vedtak i sak 16/22, punkt 3: 

«Menighetsrådet utarbeider et mandat for trosopplæringsutvalgets arbeid med innhold og 
form på en ev. konfirmantleir. Mandatet vedtas i menighetsrådets møte 30. august 2022. 
Trosopplæringsutvalgets innstilling må være klar til behandling i menighetsrådet i god tid før 
planene for konfirmantundervisningen skoleåret 2023- 2024 skal legges.» 

I AU sitt møte 16. august kom det forslag om at vi toner ned den formelle siden av saken, og 
kaller dette et oppdrag, som menighetsrådet gir til trosopplæringsutvalget. AU foreslår også 
at trosopplæringsutvalget kommer med et innspill tilbake til menighetsrådet, ikke en 
innstilling. 
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DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

Forlag til vedtak  
1. Menighetsrådet ber trosopplæringsutvalget om å komme med innspill om hvorvidt 

man ønsker å tilby konfirmantene en konfirmantleir, og hvilken form og hvilket innhold 
en slik leir bør ha. I arbeidet ber menighetsrådet om at trosopplæringsutvalget ser på 
spørsmålene i punktene a-e nedenfor. Det skal tas hensyn til hva de som er engasjert 
i konfirmantundervisningen, både ansatte og frivillige, har tro på og ønsker å 
realisere.  
a. Anbefaler trosopplæringsutvalget at vi skal gi våre konfirmanter tilbud om 

konfirmantleir i en eller annen form? Det er fint om utvalget begrunner dette 
standpunktet. 

b. Hvis utvalget anbefaler et tilbud om konfirmantleir, foretrekker utvalget at 
menighetene står for arrangementet selv, eller at vi blir med på en konfirmantleir 
som andre arrangerer? Hvilke alternativer fins?  

c. Hvilket innhold mener utvalget at en konfirmantleir skal romme?  
d. Hvordan kan vi få med frivillige medarbeidere på konfirmantleir? 
e. I dag tilbyr vi ulike typer konfirmantgrupper, som konfirmantene kan velge 

mellom. Kan én eller flere typer konfirmantleir være valg på lik linje med disse 
gruppene, eller bør konfirmantleir komme i tillegg?  

2. Menighetsrådet synes det er naturlig at trosopplæringsutvalget innhenter 
opplysninger (om økonomi, innhold, reisemål, lederressurser osv.) fra Leksvik, som er 
den menigheten i vårt fellesrådsområde som i mange år har reist og fremdeles reiser 
på konfirmantleir med sine konfirmanter. Det er også viktig at utvalget innhenter 
synspunkter fra ansatte og frivillige i våre egne sokn, som har erfaringer med å dra på 
konfirmantleir.  

3. Når trosopplæringsutvalget arbeider med dette oppdraget, kan de knytte til seg 
ansatte som deltar i konfirmantundervisningen i Rissa-soknene, dvs. sokneprestene 
og diakonen.  

4. Menighetsrådet ber trosopplæringsutvalget om å drøfte fordeler og ulemper ved de 
ulike modellene som trekkes fram og vurdere ressursbruk og økonomi ved de ulike 
alternativene.  

5. Utvalget bes om å komme med en anbefaling om hvilken modell utvalget mener er 
den beste, ut fra Rissa-kirkenes visjon, og med tanke på innhold, ressursbruk og 
oppslutning fra ansatte, frivillige ledere og konfirmanter.  

6. Trosopplæringsutvalgets innspill oversendes menighetsrådets ledelse innen 
utgangen av desember 2022. 

 
Menighetsrådets behandling 
Disse momentene kom fram under menighetsrådets behandling: 

• Oppdraget til trosopplæringsutvalget er for stort og omfattende.  

• Det opplegget vi har for konfirmantundervisningen i dag, fungerer godt. Vi har mange 
grupper som konfirmantene kan velge mellom, vi har konfirmantvandring i Skyråsen, 
konfirmantdager etc. I tillegg har vi gitt konfirmantene mulighet for å være med på leir.  

• Konfirmantene har de siste årene ikke vist så stor interesse for å være med på 
konfirmantleir.  

• Skal vi tilby en frivillig leir, bør det være en leir som andre arrangerer. Å lage leir selv, 
er svært givende og vanvittig krevende. Skal en bygge opp noe slikt, må alle gå 
sammen om det. 

• I Fosen prosti arrangeres det leir for konfirmantene i Leksvik, Bjugn, Ørland og Nord-
Fosen. Konfirmantene i disse soknene har ikke tilbud om valggrupper, slik vi har i 
Rissa.  

• Da trosopplæringsordningen ble innført, var ikke konfirmantundervisningen med i de 
nye planene. Denne undervisningen gikk som før. Nå er konfirmasjons-
undervisningen inne i trosopplæringen, og skal innarbeides i trosopplæringsplanen.  

• Trosopplæringsutvalget skal uttale seg om den trosopplæringen som skjer i 
menigheten. Hvis ikke de skal det, er det ikke noen vits i å ha et slikt utvalg.  
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DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

• Det er både fint og ønskelig om trosopplæringsutvalget gjør seg tanker om 
konfirmantarbeidet og kommer med sine innspill til menighetsrådet.  

• Konfirmantundervisningen består av rundt 60 timer. Prestene er forpliktet på 45 timer, 
mens menighetsrådet står ansvarlig for rundt 15 timer. 

 
Nils Richard la fram et skriv der han redegjorde for sine tanker om saken. Han foreslår at 
vedtaket formuleres slik:  

1. Menighetsrådet har full tillit til at prestene i samarbeid med diakon og 
menighetspedagog lager en årlig plan som er innarbeidet i den lokale 
trosopplæringsplanen, og gjennomfører konfirmantundervisningen innenfor de 
retningslinjer som finnes sentralt og den visjonen som til enhver tid gjelder for 
menighetene i Rissa-soknene.  

2. Menighetsrådet stiller seg til disposisjon for bistand innenfor de 15 timene som rådet 
har ansvar for, men det er de faglærte som bestemmer innholdet – innenfor et 
budsjett satt av menighetsrådet.  

3. Planen for konfirmantundervisningen oversendes menighetsrådet til orientering. 
 
Finn Yngvar valgte å trekke AU sitt forslag til vedtak. Han foreslo at Nils Richards forslag 
suppleres med følgende punkter, og at planen for konfirmantundervisningen årlig oversendes 
menighetsrådet til orientering.  
 

• Menighetsrådet ønsker at de aktivitetene og valggruppene som fungerer godt i dag, 
tas med videre i konfirmantplanen. 

• Menighetsrådets representant i trosopplæringsutvalget kan ta opp menighetenes 
konfirmantplan til drøfting i trosopplæringsutvalget. Utvalget gir eventuelle innspill til 
konfirmantplanen videre til de ansatte, som er involvert i konfirmantarbeidet, og 
orienterer menighetsrådet under fast punkt «Nytt fra trosopplæringsutvalget» 

 
Disse punktene legges inn etter punkt 2 i Nils Richards forslag til vedtak.  
 
Nils Richards forslag med Finn Yngvars tillegg ble enstemmig vedtatt. 
 
Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd har full tillit til at prestene i samarbeid med diakon og 
menighetspedagog lager en årlig plan som er innarbeidet i den lokale 
trosopplæringsplanen, og gjennomfører konfirmantundervisningen innenfor de 
retningslinjer som finnes sentralt, og den visjonen som til enhver tid gjelder for 
menighetene.  

2. Menighetsrådet stiller seg til disposisjon for bistand innenfor de 15 timene som rådet 
har ansvar for, men det er de faglærte som bestemmer innholdet – innenfor et 
budsjett satt av menighetsrådet.  

3. Menighetsrådet ønsker at de aktivitetene og valggruppene som fungerer godt i dag, 
tas med videre i konfirmantplanen. 

4. Menighetsrådets representant i trosopplæringsutvalget kan ta opp menighetenes 
konfirmantplan til drøfting i trosopplæringsutvalget. Utvalget gir eventuelle innspill til 
konfirmantplanen videre til de ansatte, som er involvert i konfirmantarbeidet, og 
orienterer menighetsrådet under fast punkt «Nytt fra trosopplæringsutvalget»  

5. Planen for konfirmantundervisningen oversendes årlig menighetsrådet til orientering 
og godkjenning, sammen med trosopplæringsplanen.  

 


